
تیـم فوتبـال اسـتقلال بعـد از سـپری شـدن چنـد روز از اعتصـاب 

بازیکنانـش و تمریـن نکـردن بـه دلیل بدعهدی باشـگاه درخصوص 

پرداخـت مطالبـات بازیکنـان، سـرانجام از عصـر جمعـه گذشـته 

تمرینـات خـود را از سـر گرفتـه تـا در فاصلـه یک هفتـه باقـی مانـده 

تـا آغـاز رقابت هـای لیـگ برتـر بـرای دیـدار نخسـت خـود دربرابـر 

صنعـت نفـت آبـادان، بازیکنـان ایـن تیـم خودشـان را آمـاده کنـد. 

اسـتقلالی ها کـه از سه شـنبه گذشـته به طـور دقیـق 3 روز تمرینـی 

را در حسـاس ترین روزهـای ممکـن بـرای آماده سـازی از دسـت 

داده بودنـد در آخریـن تمریـن خـود زیرنظـر جـواد نکونـام تمرینات 

تاکتیکـی را مـرور کردنـد تا برای دیـدار اول خود دربرابر صنعت نفت 

آمـاده شـوند کـه در آبـادان برگـزار خواهـد شـد. 

 همچنان ناراضی از وضعیت نقل و انتقالاتی
اسـتقلال در دوران آماده سـازی چنـد دیـدار تدارکاتـی برگـزار کرده 

و طـی آنهـا کادرفنـی ایـن تیـم به منظور رسـیدن بـه اهدافـش برای 

پیـدا کـردن بهترین ترکیـب ممکن، در هر دیـدار از ترکیب متفاوتی 

بهـره بـرده تـا به این ترتیـب جواد نکونام در همین بـدو کار از تمامی 

بازیکنـان تیمـش و ظرفیت هـای تکنیکـی و تاکتیکی آنها شـناخت 

کاملـی پیـدا کنـد. نکتـه قابل توجـه اینکـه بـا وجـود 5 بازیکنـی که 

در فصـل جدیـد جـذب تیـم نکونـام شـده اند، همچنـان کادرفنـی 

ایـن تیـم از وضعیـت نقـل و انتقالاتـی تیم راضی نیسـتند و شـنیده 

می شـود در آخریـن جلسـه برگـزار شـده بیـن علـی خطیـر و جـواد 

نکونـام، ایـن دو بـر سـر جـذب بازیکنان جدیـد ایرانـی و خارجی در 

اسـرع وقـت )طـی هفتـه جاری( بـه توافقاتی دسـت پیـدا کرده اند. 

بااین حـال به نظـر نمی رسـد درصورتی کـه ایـن نفـرات همیـن امروز 

جذب این باشـگاه شـوند، فرصـت زیادی برای تمرینـات تاکتیکی و 

هماهنگـی بـا سـایرین داشـته باشـند و به نظر می رسـد نکونـام باید 

از همیـن ظرفیـت فعلـی و دارایی هـای موجـود خـود تیمـش را برای 

دیـدار اول مقابـل صنعـت نفـت آبـادان راهـی میـدان و اسـتقلال را 

ارنـج کند. 

 چالش های نکونام برای انتخاب ترکیب
جـواد نکونـام بـرای انتخـاب 11 مـرد اصلی خـود برای دیـدار هفته 

اول اسـتقلال در آبـادان بـا توجه به انتخاب های محـدودی که دارد 

چالـش خیلـی سـختی پیـش رو نداشـته کـه بـر این اسـاس در خط 

دروازه به نظـر می رسـد بـا وجود جـذب خالدآبـادی، کادرفنی جدید 

آبی هـا همچنان از سیدحسـین حسـینی اسـتفاده خواهد کرد.

حسـینی تا قبل از تمدید قرارداد با اسـتقلال، تمرینات آماده سـازی 

خـود را به صـورت انفـرادی دنبـال کـرده و ایـن روزهـا از لحـاظ بدنی 

شـرایط خوبـی دارد. ایـن درصورتـی اسـت کـه خالدآبـادی هـم از 

اردوی آماده سـازی تیـم ملـی امیـد در ترکیـه به تازگـی بـه جمـع 

اسـتقلالی ها اضافـه شـده و او هـم در وضعیـت فعلـی، در شـرایط 

بـازی قـرار دارد امـا انتخـاب نکونـام احتمـالا حسـینی خواهـد بود. 

در خـط دفاعـی امـا شـرایط تـا حـدودی مشـخص نبـوده و چه بسـا 

نکونـام بـرای انتخـاب بازیکنانـی در ایـن پسـت در انتخـاب خـود تا 

حـدودی دچـار دردسـر شـود. در سـمت راسـت و چـپ بـه احتمـال 

زیـاد صالـح حردانـی و ابوالفضـل جلالـی، اسـتقلال را در آبـادان 

همراهـی خواهنـد کـرد. در این دو پسـت آبی هـا دو بازیکن دیگر به 

نام هـای کویـن یامـگا و جعفـر سـلمانی را هـم دارنـد کـه احتمـالا با 

توجـه بـه کمبـود بازیکـن در اردوی اسـتقلال، چاره ای بـرای انتقال 

ایـن نفـرات بـه یک خط جلوتـر باقی نخواهد مانـد. در این خصوص 

شـنیده می شـود چه بسـا ایـن فرصـت بـه سـهرابیان بـرای بـازی در 

پسـت دفـاع چـپ هم برسـد. 

بـا  بازیکـن   3 درحال حاضـر  دفاعـی  خـط  مرکـز  در  همچنیـن 

اسـتانداردهای بـازی در ایـن پسـت وجـود دارند که بایـد از بین آنها 

دو نفـر انتخـاب شـوند و زوج خـط دفاعی این تیم را تشـکیل دهند. 

آرمیـن سـهرابیان و ایمـان سـلیمی دو مدافـع تـازه واردی هسـتند 

کـه درکنـار محمدحسـین مرادمنـد شـرایط بـازی در ایـن پسـت را 

دارنـد. دربـاره ایـن پسـت قبـلا هـم نوشـتیم که بـا جدایی سـیلوا از 

اسـتقلال، درحال حاضـر شـرایط عـارف غلامـی هنـوز نامشـخص 

اسـت و درصـورت تمدیـد نشـدن قـرارداد ایـن بازیکـن، یـک مدافع 

خارجـی بـه جمـع شـاگردان نکونام اضافـه خواهد شـد. بنابراین در 

ایـن منطقـه از زمیـن بـا توجـه بـه مصدومیت سـهرابیان، نکونـام در 

خـط دفاعـی از زوج مرادمند و سـلیمی اسـتفاده خواهـد کرد. البته 

اگـر سـهرابیان در ایـن چنـد روز به شـرایط بازی برسـد، ایـن بازیکن 

احتمـالا جایگزیـن یکـی از مدافعـان وسـط اسـتقلال خواهد شـد. 

 جایگزین چشمی و محمدی، چالش اصلی نکونام
طبـق شـنیده ها، نکونـام قـرار اسـت بـرای فصـل جدیـد تیمـش را 

بـا سیسـتم 3-3-4 راهـی میـدان کنـد، هرچنـد بـا وجود اسـتفاده 

از 3 بازیکـن در فـاز هجومـی، تیم هـای تحت هدایـت او معمـولا 

ایـن  در  می شـوند.  زمیـن  راهـی  دفاعـی  روش هـای  مبتنی بـر 

خصـوص چنـدی پیـش بـه ایـن موضـوع اشـاره کردیـم کـه نکونام 

در دیدارهـای تدارکاتـی اسـتقلال از چشـمی در میانـه میـدان 

)بیشـتر در زمیـن خـودی( در قامـت یـک فرمانـده اسـتفاده کـرده 

و در ایـن دیدارهـا مـدام تاکیـد داشـته کـه ایـن بازیکـن از خـط 

دفاعـی، امـر بازی سـازی را مدنظـر قـرار داده و در همـان عقـب 

زمیـن بـرای تیمـش بجنگـد. ایـن درصورتـی اسـت کـه فرمانـده 

جدیـد اسـتقلال در دیـدار اول ایـن تیـم در هفتـه اول رقابت هـا 

محـروم اسـت و به نظـر می رسـد یکـی دیگـر از چالش هـای پیـش 

روی سـرمربی ایـن تیـم بـه همیـن امـر یعنـی انتخـاب جایگزیـن 

چشـمی مربـوط شـود. 

بـا وجـود ایـن به احتمـال زیـاد بـرای خـط میانـی جایـگاه مهـدی 

مهدی پـور و آرش رضاونـد از حـالا تثبیـت شـده و بـرای پیـدا کردن 

نفـر سـوم از بیـن حامدی فـر و نیک نفـس یـک نفـر مثلـث خـط 

میانـی اسـتقلال را تکمیـل خواهـد کـرد. البتـه تـا امـروز هنـوز 

درصورتی کـه  هرچنـد  بـوده،  نامشـخص  مهـری  سـعید  شـرایط 

ایـن بازیکـن هـم در جمـع آبی هـا ماندنـی شـود، احتمـال کمـی 

بـرای حضـورش در ترکیـب اصلـی وجـود خواهـد داشـت. امـا در 

همیـن  در  کـه  همان طـور  هجومـی  فـاز 

گـزارش اشـاره کردیـم و بـا توجـه بـه کمبود 

نیـروی موجـود در بخـش وینگـر، احتمـالا 

یامگا در سـمت راسـت و سـلمانی در سـمت 

چـپ آبی هـا را در آبـادان همراهـی خواهنـد 

کـرد. سـلمانی در دیدارهـای تدارکاتـی اخیـر 

اسـتقلال در ایـن پسـت دقایـق زیـادی تیمـش 

را همراهـی کـرده، هرچنـد ایـن شـانس کمـی 

هـم بـرای پیمـان بابایـی برای بـازی در این پسـت 

وجـود دارد. 

در خـط حملـه بـا وجـود بازیکنانـی ماننـد پیمـان 

بابایـی و آریـا برزگـر و حتـی نفراتـی مانند شـهباززاده 

و رمضانـی کـه شـنیده می شـود در لیسـت خروجـی 

نکونـام قـرار دارنـد، به احتمـال بسـیار زیـاد ارسـلان 

قـرار  اسـتقلالی ها  حملـه  خـط  نـوک  در  مطهـری 

گرفتـه و ایـن تیـم را در آبـادان همراهـی خواهد کرد. 

همـه اینهـا درحالـی اسـت کـه از تـورس، یاسـین 

سـلمانی و چنـد بازیکـن خارجـی دیگـر به عنـوان 

خریدهـای بعـدی اسـتقلال نـام بـرده می شـود امـا 

همان طـور که نوشـتیم بـا توجه بـه تجربه های قبلی 

کـه نشـان می دهـد اضافـه شـدن نفـرات جدیـد بـه 

اردوی اسـتقلال پروسـه زمانبری محسـوب می شود، 

به نظر نمی رسـد نکونام دسـت به ریسـک بزند و حتی 

درصـورت اضافـه شـدن ایـن نفـرات، به خاطـر مباحـث 

بدنـی، تاکتیکـی و هماهنگـی حداقـل از این نفـرات در 

ترکیـب اصلـی اسـتفاده کند. 

البتـه بازیکنـان جدیـد این تیـم درصورتی مجـوز حضور در 

میـدان را پیـدا می کننـد کـه مدیـران اسـتقلال طی همین 

روزهـا فـرم بودجـه را ارائـه کننـد و موانـع موجـود بـرای ثبـت 

قـرارداد را از پیـش پـا بردارنـد، در غیر این صـورت نکونام باید 

بـا تیـم فصل قبلـی تیمش را ارنـج و راهی میـدان کند. 
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مرور تفکرات نکو برای انتخاب 11 مرد اصلی

انتظار6جابهجاییدرترکیبآبیها
 آشنایی با جانشینان چشمی و محمدی؛ سهرابیان تعیین کننده زوج دفاعی                   سلمانی و یامگا به فاز هجومی منتقل می شوند؟

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

احمد صافی در گفت وگو با »فرهیختگان«: رجزخوانی ایران در کومیته تیمی به این زودی تمام نخواهد شد

حداقل 2 مدال طلا حق کاراته ایران در  هانگژو است
با این تدارکات در بازی های آسیایی به مشکل می خوریم                     در تیم دانشگاه آزاد با این بازیکنان جوان نگرانی نداریم

نوزدهمین دوره مسابقات کاراته و 

دومین دوره رقابت های پاراکاراته 

قهرمانی آســـیا در هفته گذشته 

در مالزی برگزار شـــد و تیم ملی 

کشـــورمان در رقابت های کاراته با کســـب 3 مدال طلا، 2 نقره و 7 برنز در 

جایگاه سوم آسیا ایستاد و تیم پاراکاراته کشورمان نیز با 4 مدال طلا و یک 

برنز به مقام قهرمانی آسیا رسید. 

احمد صافی، دبیر سازمان تیم های ملی کاراته در گفت وگو با »فرهیختگان« 

درخصوص عملکرد تیم های ملی در این مسابقات، مشکلات مدیریتی و 

همچنین چشم انداز کاراته ایران در بازی های آسیا صحبت کرد. صحبت های 

سرمربی تیم کاراته دانشگاه آزاد و سرمربی سابق تیم های ملی کره جنوبی 

و پاکستان را در ادامه بخوانید. 

به عنوان دبیر سازمان تیم های ملی کاراته ارزیابی  شما از عملکرد تیم های 

ملی چیست؟ 

به عنوان دبیر سازمان تیم های ملی فکر می کنم یا من نمی توانم نقشم را خوب بازی 

کنم یا فدراسیون نمی تواند نقشی را سازماندهی کند که در اختیار من است. کاراته 

ایران با تمام پتانسیلی که دارد از گذشته درگیر نمکزار و باتلاق هاست و طباطبایی 

مدیر تشـــکیلاتی شده که همیشه پرحاشیه و تنش بوده است. هر مدیری جای 

طباطبایی باشد، بیشتر وقت خود را صرف کنترل حاشیه و مشکلات خواهد کرد. 

از این بابت به طباطبایی حق می دهم که نتواند تمرکز خود را به عنوان یک مدیر 

تمام وقت صرف اهداف فدراسیون کند.

منظور از این حاشیه ها همان سهم خواهی هاست؟

زیرســـاخت های کاراته اشتباه بنا نهاده شـــده و دلخوشی ما فقط در ابعاد فنی 

بوده که با درایت و استعداد بچه ها و کنترل مربیان به دست آمده است. در بخش 

بین الملل، سخت افزاری و ارتباط منطقی در منطقه و جهان همیشه دچار تزلزل 

بودیم و به خاطر اطلاعات اشتباه نتوانستیم تصمیمات درست بگیریم. زمانی کاراته 

آسیا آنقدر طرفدار نداشت، اما درحال حاضر کشورهای مختلف سرمایه گذاری و 

نفوذ پیدا کرده اند و کشورهای عربی اتحاد خوبی را رقم زده اند. رئیس و نایب رئیس 

فدراسیون آسیا از کشورهای عربی و دبیر از مالزی است. رئیس کمیته داوران از 

کویت و یک نایب رئیس نیز از ماکائو اســـت. اعضای هیات رئیسه از کشورهایی 

هستند که چندان موفقیت هایی در آسیا نداشتند. 

این موضوع به خاطر ضعف ماست یا ساختار ناسالم فدراسیون جهانی و 

آسیایی کاراته اتفاق افتاده است؟

نمی توانم بگویم ناســـالم اســـت، اما می توانیم بگویم ما نتوانســـتیم براساس 

چهارچوب ها و اســـتانداردها به این بدنه ورود کنیم. اگر ورود کردیم نیز مقطعی 

بوده است و اگر بودیم نتوانستیم تاثیر خوبی برای موفقیت های کاراته بگذاریم.

تیم ما بدون حضور در رویداد تدارکاتی به مسابقات اعزام شد. در این شرایط 

عملکرد فنی را چطور دیدید؟

زیبا و قاطع در کومیته تیمی، معمولی و متوسط در کومیته انفرادی و ضعیف در 

فرصت هایی که داشتیم. در بخش بانوان لیلا برجعلی و مبینا حیدری حذف شدند 

و در کومیته تیمی بانوان با بررسی بهتر به مدال طلا می رسیدیم. اگر آن طلا را 

گرفته بودیم امروز حسرت قهرمانی را نمی خوردیم. در بازی فینال ارزیابی درستی 

از حریف نداشتیم. ویتنام تیم خوبی است، اما تیمی نبود که بتواند یقه ما را بگیرد. 

اگر در فدراسیون اتاق فکر نداشته باشید سال آینده هم به این مشکل برمی  خوریم. 

عملکرد کومیته تیمی آقایان و کسب نهمین عنوان قهرمانی را چطور دیدید؟

در کومیته تیمی انگار ایرانی ها رجزخوانی را در آسیا شروع کرده اند و به این زودی ها 

تمام نخواهد شد. ما با کومیته تیمی نشان دادیم که سطح کاراته ما بالاست و اگر 

این وحدت، همت و درایت کومیته تیمی را در سه وزن انفرادی انفرادی دختران و 

پسران به وجود بیاوریم، آنقدر با کشورهای دیگر فاصله می گیریم که حالا حالاها 

کاراته ایران در قله بماند. اتفاقی که درحال حاضر نیفتاده و از قله پایین افتاده ایم. 

در کومیته تیمی جوانان کاراته ما نشان دادند پتانسیل بالایی دارند و حتی 

جوانان از دو بازیکن باتجربه تیم عملکرد بهتری داشتند. 

با این صحبت موافق هســـتم. سامان عدالتی نفر سوم المپیک را برد. عاشوری 

نشـــان داد که احتیاج به ثبات بیشتری دارد. دو بازیکن قدیمی نیز در مواردی 

کمک کردند و گاهی نتوانستند انتظارات را برآورده کنند، اما درمجموع قهرمان 

شـــدیم و بااقتدار هم قهرمان شدیم. قزاقستان دو مدال المپیک گرفته و ثبات 

بهتری دارد. در قزاقستان حضور داشتم؛ آنها امکانات و بودجه بهتری دارند، اما 

ما در فینال بااقتدار بردیم. وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک باید بدانند سرباز 

اگر اسلحه، غذا و جای خواب نداشته باشد، نمی تواند بجنگد. این بچه ها سربازان 

کشـــور هستند که باید خوب تدارک شوند. قهرمانی آسیا نشان داد روی لبه تیغ 

هستیم و اگر با این تدارکات به بازی های آسیایی برویم کار بسیار سختی داریم. 

به بازی های آســـیایی اشـــاره کردید و نقش مهم کاراته در معادلات ورزش 

کشور، اما شرایط این دوره متفاوت است و حتی شنیده می شود مسئولان 

کمیته ملی المپیک پیش بینی کسب یک مدال طلا را از کاراته در بازی های 

آسیایی دارند. نظر شما در این خصوص چیست؟

خیلی اشتباه است برای رشته ای با این پتانسیل تنها یک مدال طلا پیش بینی 

کرد. شاید آنها به بودجه و کمک خود نگاه کرده اند که برای کاراته یک مدال طلا 

پیش بینی کرده اند. 

پیش بینی شما از عملکرد کاراته در بازی های آسیایی چیست؟

چهار فینالیســـت را حق ایران می دانم و حداقـــل با توجه به جایگاه کاراته ایران 

باید 2 مدال طلا بگیریم. البته این یک شرط دارد و باید پشت فدراسیون باشیم، 

حمایت کنیم و حاشـــیه ها را کم کنیم. درحال حاضر فدراسیون دو وظیفه دارد؛ 

وظیفه ملی که برای کشور تمام امکانات را به کار ببرد. وظیفه اخلاقی که می داند 

بچه ها بدون امکانات و حمایت نمی توانند موفق شوند. جامعه کاراته به عنوان یار 

سوم اگر کمک نمی کند حداقل اذیت نکند. در این دوماه باید تمام اختلافات را 

کنار بگذاریم و اگر موضوعی است در داخل خانواده حل کنیم و همه پشت تیمی 

بایستیم که با درایت و عدالت انتخاب می شود. فرصت تغییر و تبدیل نداریم، فقط 

باید از این سیســـتم حمایت شود تا دوباره کاراته بازوی ورزش ایران در رتبه بندی 

جایگاه بهتری داشته باشد. 

به نظر شـــما فدراسیون باید با کمتر کردن سهمیه کومیته، نماینده ای در 

کاتا نیز اعزام کند؟ 

سوال سختی است. می دانیم خیلی سخت است که در کاتا فینالیست شویم و 

اگر فینالیست شویم نیز کسب مدال طلا بسیار سخت تر است. معتقدم باید این 

شـــهامت را داشته باشیم و اگر دنبال ارتقای سطح کاراته هستیم و می خواهیم 

نشان دهیم در دو بال کاتا و کومیته موفق هستیم، اعزام کاتارو نیز می تواند جزء 

گزینه ها باشد. شخصا نمی توانم یک نفره نظر بدهم و باید با خردجمعی در این 

خصوص تصمیم گرفت. 

قهرمانی تیم پاراکاراته را چطور دیدید؟

واقعا کار قابل تحسینی در پاراکاراته انجام شد، باید از فدراسیون، مربیان و بچه های 

تیم و به خصوص مجید صافی ســـرمربی این تیم که با تمام وجود تلاش کردند، 

تشکر کنم. باید از این تیم تقدیر شود و می توانیم با برنامه ریزی در این بخش نیز 

جزء تیم های مطرح باشیم. 

به عنوان سرمربی دانشگاه آزاد استراتژی این تیم در فصل پیش رو چگونه 

خواهد بود؟

در اینجا از دانشـــگاه آزاد که همواره از کاراته و ورزش ایران حمایت کرده، تشـــکر 

می کنم. ما تیم خود را جوان کرده ایم و شهامت تغییر داشته ایم، بعد از سالیان سال 

که همیشه قهرمان می شـــدیم، در فصل گذشته نایب قهرمان شدیم. با حضور 

ورزشکاران جوانانی مثل مسکینی، اقدسی و عدالتی اصلا نگران نیستیم. تیم خود 

را در آستانه ثبات بیشتر قرار دادیم و مسئولان دانشگاه نیز با توجه به اینکه 70 درصد 

تیم ما در بخش مربیان و ورزشکاران دانشجو بودند از عملکرد ما حمایت کردند و 

امیدواریم با یک برنامه ریزی درست به دانشجویان و ورزش ملی کاراته کمک کنیم.

مهدیمنصرف
خبرنگار

گزارش
 روایت حضور بازیگر پرفروش ترین فیلم تاریخ ایران 

در تمرین آبی ها

افشاری: به پوشیدن پیراهن 
استقلال افتخار می کنم

تمریـــن عصر جمعه تیم اســـتقلال یک هفته قبـــل از آغاز لیگ 

بیست وســـوم در کمپ حجازی در حالی برگزار شد که این تمرین 

یک میهمان ویژه داشـــت. بهرام افشـــاری بازیگر محبوب سینما و 

تلویزیون که از مدت ها قبل استقلالی بودنش را اعلام کرده در این 

تمرین پیراهن استقلال را بر تن کرد و در فاصله یک هفته مانده تا 

آغاز رقابت های لیگ برتر دقایقی را در کنار بازیکنان این تیم به تمرین 

پرداخت. در این تمرین بهرام افشاری هنرمند استقلالی و محبوب در 

کمپ حجازی حاضر شد و بعد از هماهنگی با جواد نکونام سرمربی 

تیم در تمرین حضور یافت و پا به توپ شد. جالب است بدانید این 

بازیگر استقلالی بعد از هماهنگی های ابتدایی و با دعوت نکونام به 

تمرین استقلال رفته و این بار برخلاف آنچه که در سریال پایتخت 

بازی کرده بود، به جای قرار گرفتن در درون دروازه، با پوشیدن پیراهن 

شماره 4 استقلال در میانه زمین با استقلالی ها به تمرین پرداخت. 

 پارگی رباط صلیبی بعد از گلزنی به پرسپولیس!
هنرپیشه نقش اول فیلم سینمایی فسیل که تا امروز با فروش 224 

میلیاردی رکورددار فروش در تاریخ سینمای ایران است 2 سال پیش 

در چنیـــن روزهایی در جریان برگزاری یک تورنمنت در زمین چمن 

دانشگاه شهید بهشتی درحالی که تیم هنرمندان را در خط حمله 

همراهی می کرد دچار پارگی رباط صلیبی شد و مدتی بعد پای خود 

را به تیغ جراحان ســـپرد. او در این تورنمنت در دیدار با پرسپولیس 

درحالی که مقابل این تیم گلزنی کرده بود و در شبی که عنوان بهترین 

بازیکن زمین را به خود اختصاص داده بود، رباط صلیبی پاره کرد. 

 افشاری: منتظر دلنوشته ام باشید
این بازیگر ســـینما بعد از عمل جراحی و با بهبود وضعیت خود در 

تمرین عصر جمعه استقلالی ها حاضر شد و دقایقی در کنار آنها به 

تمرین پرداخت. در این خصوص خبرنگار »فرهیختگان« سعی کرد تا 

دقایقی با این چهره سرشناس سینمای ایران به گفت وگو بنشیند اما از 

آنجایی که وی مشغول گریم در کار جدیدش بود فرصت زیادی برای 

این گفت وگو پیدا نکرد و فقط به چند جمله اکتفا کرد. وی در ابتدا 

درخصوص حضورش در تمرین گفت: »رفتم تمرین را از نزدیک ببینم 

اما آقا جواد لطف کرد و از من خواست تا پیراهن استقلال را بر تن کنم. 

برای من تجربه خوب و زیبایی بود. همیشه دوست داشتم تمرینات 

اســـتقلال و بازیکنان این تیم را از نزدیک ببینم و این فرصت جمعه 

عصر برایم مهیا شد. به پوشیدن پیراهن استقلال افتخار می کنم. 

دیدار خوبی بود و دست شان درد نکند که این فرصت را فراهم کردند.« 

درباره آخرین وضعیت اســـتقلال و روزهای دشوار این تیم همراه با 

بی پولی و بازیکنانی که برای تقویت تیم نکونام هنوز جذب استقلال 

نشده اند، گفت: »می خواهم در این خصوص دلنوشته ای را در صفحه 

خودم منتشر کنم و به زودی این کار را خواهم کرد. الان فرصتی زیادی 

برای صحبت ندارم.« 


